
Møtereferat fra Styringsgruppa i Utviklingsprosessen 26.01.22 

Tilstede: Marit, Inga-Lill, Kasper, Elin, Knut, Toril, Irene, Cecilie og Randi 

Vi er nå i gang med flyttinger, og er således godt i gang med endringene jfr rapporten (Rapport 

Fremtidig tjenestestruktur i Helse- og omsorgssektoren, fra 2019).  

Alle pasienter får, som tidligere, det tjenestetilbudet de har behov for. 

Det er avholdt møter i ulike fora, og de spørsmål som har kommet opp i den forbindelse jobbes det 

aktivt med. 

Vi må begynne å planlegge for endringene i TFF 

Ang omdefinering av boliger: Ø. Johansen (tidligere H/O-sjef) sendte i mai brev til Statsforvalteren 

Innlandet ang omdefinering, og fikk svar tilbake at det ikke er noen innvendinger mot det. 

Neste år må det i Kostra-rapporteringen oppgis ant plasser. Ellers er ingen varslinger nødvendig. 

Det er behov for gjennomgang av Kostra-rapportering i H/O før rapportering neste år 

 

 

Ref: Randi 

 


